

Resort Name : Selected Hotel

Package Name : 4 Days 3 Nights Danang Hue Hoian Package

Validity : 01 Oct 19 – 31 Mar 20

Tour Code : JH-VNM-DAD-BJ-P002

Price quoted per person basis (RM) 价钱以一个人计算 (马币)

Hotel 酒店	Grade 星级	Travel Date 入住日期	2 Adult 成人	3 - 4 Adult 成人
Hoian : Sunshine / Rose Garden or sml Danang : Queen Finger / Grand Sunrise 2 or sml Hue : Baly / Thanh Lich or sml	3*	01 Oct – 31 Dec 19	1490	1270
		01 Jan – 31 Mar 20	1545	1325
Hoian : Thanh Binh Riverside / Silk Luxury or sml Danang : Asia Grand / Grand Sea or sml Hue : Romance / Asia or sml	4*	01 Oct – 31 Dec 19	1610	1385
		01 Jan – 31 Mar 20	1655	1435
Hoian : La Siesta or sml Danang : Muong Thanh Luxury or sml Hue : Imperial Hue or sml	5*	01 Oct – 31 Dec 19	1885	1665
		01 Jan – 31 Mar 20	1920	1700
Child 02 – 11 years old with extra bed		80% charge from adult rate		
Child 02 – 11 years old with no bed		55% charge from adult rate		
Infant below 02 years old		Free Of Charge		

Notes :

- Price quoted per person basis (RM)
- Twin = 2 Persons per room
- Triple = 3 Persons per room
- The above rates are subject to minimum 2 persons per departure.
- The above rates are only applicable for Malaysian.
- Child rate only applies when sharing bed with 2 adults.
- Original passport require during boarding (validity at lease 6 months)
- **Similar grade of hotel will be arrange if the above mentioned hotel is fully booked. Hotel subjected to change without prior notice.**

注意事项 :

- 价钱以一个人计算 (马币)
- Twin = 双人房
- Triple = 三人房
- 以上价格需最少 2 人出发
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- 儿童价只适用于 2 成人同床
- 正版护照有效期至少 6 个月才可登机
- **如果以上提到的酒店都订满了, 类似档次的酒店将安排。酒店如有更变, 恕不另行通知**

Package includes:

- ✓ 3 Night's accommodation
- ✓ 3 Breakfasts, 3 Lunch & 3 Dinner (non halal or vegetarian)
- ✓ Return airport transfer (Private Basis)
- ✓ Meet and greet by local representative
- ✓ Escorted orientation tour with English / Mandarin guide
- ✓ Tour & transfer as itinerary (Private Basis)
- ✓ Entrance fees as itinerary

Package excludes:

- ✗ Personal Expenses.
- ✗ Air fare
- ✗ Airport taxes
- ✗ Travel Insurance (RM 51 per 5 days per person)
- ✗ High Season surcharge
- ✗ Entry visa application (if applicable)
- ✗ Driver & Tour Guide Tipping (RM 90 per person)

团费包含:

- ✓ 3 晚住宿
- ✓ 3 早餐, 3 午餐 & 3 晚餐 (非清真或素食)
- ✓ 回返机场接送 (私人)
- ✓ 由当地代表接送
- ✓ 通晓英文/中文陪同导游
- ✓ 指定行程 (私人)
- ✓ 指定行程门票

团费不含:

- ✗ 个人开支。
- ✗ 机票
- ✗ 机场税
- ✗ 旅游保险 (每人 51 令吉 / 5 天)
- ✗ 旺季附加费
- ✗ 签证 (如需要)

✘ 司机及导游小费 (每人 90 令吉)

Peak Season 旺季 :

Festival / 节庆	Date / 日期
Christmas & New Year Golden Week	20 Dec 19 – 05 Jan 20
Chinese New Year	20 Jan 20 – 31 Jan 20

Itinerary : 行程简介

<p>Day 1 (Lunch & Dinner)</p>	<p>DAY 1 ARRIVAL DA NANG – HUE (L/D) Arrival Da Nang International airport, meet and greet by our local tour guide. Lunch at Danang. Continue to visit Son Tra peninsula, Linh Ung Pagoda, view the Quan Yin Statue which is 67m high, can be seen from everywhere of Danang. Depart to Hue by scenic drive via tunnel of Ocean Clouds and the scenic fishing village of Lang Co. Enjoy the beautiful landscape and panoramic views of the clouds, sea and mountain on the way. On arrival in Hue, check in hotel, dinner and overnight in Hue.</p> <p>第一天 抵达岘港 – 顺华 (午/晚) 抵达岘港国际机场后, 由我们当地导游队伍接待, 在岘港用午餐。之后 前往参观【山茶半岛】、【灵隐寺】, 观看高达 67 米的“背靠高山、面向大海”的【观音像】。乘车经过秀丽的海云隧道去顺华, 到【Lang Co 钓鱼村】。在此, 游客可以观赏雄伟、美丽的云、海、山全景。到达顺华——越南古都之后办理入住酒店。此晚晚餐与住宿在顺华。</p>
<p>Day 2 (Breakfast, Lunch & Dinner)</p>	<p>DAY 2 HUE – HOI AN (B/L/D) Breakfast at hotel. Enjoy full day tour with: the boat trip to visit Thien Mu pagoda then proceed to visit Royal Citadel, built on 1804. The tour of the former imperial capital of Vietnam, City features Flag Tower, Noon Gate, Nine Dymastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace, Forbidden Purple city. Lunch at local restaurant have a visit to Khai Dinh Royal Tomb, free time in the afternoon for shopping Dong Ba market. Transfer to Da Nang. Visit The Carp-Dragon statue, Love Bridge, and Dragon Bridge – the most beautiful bridge in Danang. dinner and overnight in Da Nang.</p> <p>第二天 顺化 – 会安 (早/午/晚) 在酒店用早餐后, 享受游览船前往【天姥寺】, 接着参观建于 1804 年的【皇家宫殿】。环游古都, 游客会可以欣赏特色的建筑如: 旗帜塔、午门、九功臣像、太和殿、紫禁城。午餐于到当地餐厅享用。下午参观【启定陵墓】和【东巴市场】。之后乘车前往岘港。参观【鲤鱼化龙雕像】, 【爱情之桥】及岘港最有象征性的【龙桥】。晚餐并休息于岘港。</p>
<p>Day 3 (Breakfast, Lunch & Dinner)</p>	<p>DAY 3 HOI AN – DA NANG (B/L/D) Breakfast at hotel, visit Marble mountain (If you don't want to climb on food, you can buy lift ticket: 1.5USD/pax/2 ways), Non Nuoc stone village, Cham Museum. Transfer to Hoi An Ancient town. Lunch at Hoi An. Stroll around the Japanese Bridge, Phuc Kien communal house, Traditional house, Sa Huynh museum, handicraftsman at work. Free time for shopping at Hoi An. Check in hotel, Dinner and overnight in Hoi An.</p> <p>第三天 会安 – 岘港 (早/午/晚) 在酒店享用早餐后, 参观【五行山】(如果您不想爬上五行山, 可自费买电梯票 1.5USD/人/上下), 【山水 (Non nuoc) 石雕村】与【占波雕塑博物馆】。前往【会安古镇】。抵达会安后用午餐。之后游客漫步欣赏【日本桥】、【福建会馆】、【传统住宅】、【博物馆】及【手工坊】。之后, 自由观光购物。住入酒店, 晚餐与休息于会安。</p>
<p>Day 4 (Breakfast)</p>	<p>DAY 4 DANANG - MALAYSIA (B) After breakfast at hotel, free leisure until time transfer to airport for departure flight and bringing with you sweet memories of an enjoyable holiday with us.</p> <p>第四天 启程回国 (早)</p>

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束四天愉快旅程。

Terms & Conditions :

- The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition.
- The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control.
- Prices are subjected to change without prior notice.
- In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically.
- **Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required.**
- **Full payment is required before 4 weeks of departure date.**
- Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit.
- Reservation is subjected to room availability.
- No insurance coverage.

条款及细则 :

- 再不可预测的状况下, 管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程, 替换车辆或取消旅游。
- 发生故障的损失, 丢失行李或私人物品, 生病, 受伤或死亡, 以及其他我们所无能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商, 不承担任何法律责任或追究。
- 价格如有更改, 恕不另行通知。
- 如果取消或减少客房, 定金或预付款将被自动取消。
- **预订确认后, 须付总费用的 50% 为定金**
- **出发前 4 周, 必需支付全额费用**
- 取消预订, 全部或部分已付款项恕不退还。
- 预订视房间, 配套空位进行供给。
- 没有保险签购于任何行程, 顾客需自行签购。